
PROTOKÓŁ 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów, Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa z 

dnia 26 lutego 2013 r. 

1. Obrady otworzył Przewodniczący Rady, powitał Radnych, Wójta Gminy i wszystkich 

zebranych przybyłych na obrady. Na podstawie listy obecności stwierdził 

prawomocnośd obrad – obecni byli wszyscy członkowie Komisji. Lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

2. Do zaproponowanego porządku obrad uwagę wnieśli: 

-   p. Maria Kozakiewicz – główny specjalista ds. oświaty  zaproponowała, aby Komisje 

wykreśliły z porządku obrad z pkt 2 – „Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:” 

podpunkty - 11, 12, 13, które dotyczą likwidacji Oddziałów Przedszkolnych Szkoły 

Podstawowej w Ratowicach, utworzenie Przedszkola Publicznego w Ratowicach oraz 

utworzenie Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Ratowicach. 

p. M. Kozakiewicz wyjaśniła, że w myśl wyroku WSA w Szczecinie, nie można tworzyd 

zespołu szkolno-przedszkolnego z nieistniejących placówek. W Ratowicach mamy 

istniejącą Szkołę Podstawową, z radą pedagogiczną i radą rodziców. Mimo 

utworzenia przedszkola w Ratowicach, nie mielibyśmy rady pedagogicznej i rady 

rodziców przedszkola. W myśl przepisów, zespół szkolno-przedszkolny tworzy się, po 

uzyskaniu opinii rady pedagogicznej i rady rodziców obu placówek. Podobnie, przy 

organizowaniu konkursu na dyrektora Zespołu, do składu komisji  powołuje się 

przedstawicieli rady pedagogicznej i rady rodziców szkoły podstawowej i przedszkola. 

Taka uchwała mogłaby byd uchylona przez Nadzór Wojewody. 

Ministerstwo planuje tworzyd zespoły szkolno-przedszkolne od 2016 r. 

Poinformowała również,  że nie ma potrzeby uchylad uchwały intencyjnej o zamiarze 

likwidacji Oddziałów  Przedszkolnych w Ratowicach, podjętej 31 stycznia br. 

Za wykreśleniem z porządku obrad powyższych punktów głosowali wszyscy radni; 

- radny Piotr Zakręta wysunął wniosek, by porządek obrad rozszerzyd o kolejny punkt: 

Informacja na temat funkcjonowania Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Czernicy.  

Wniosek został przegłosowany jednogłośnie. 

Zmieniony porządek obrad stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

3. Komisje zapoznały się z informacją na temat komunikacji gminnej. 

Głos zabrał p. Piotr Golus – kierownik referatu gospodarki komunalnej i inwestycji 

Urzędu Gminy. Poinformował, iż do kooca grudnia 2012 r. Gmina Czernica miała 

podpisaną umowę z Gminą Wrocław, która była dla nas organizatorem transportu 

publicznego. Co miesiąc, Gmina Wrocław obciążała nas kosztem dopłaty, która 

wynikała z różnicy założonej wartości przewozów i sprzedanych biletów. Im mniej 

biletów sprzedano, tym Gmina Czernica więcej musiała dopłacid. Wadą było też to, że 

zmiany wprowadzane do rozkładu jazdy trwały ok. 2 miesięcy. 

Nowa umowa podpisana bezpośrednio z przewoźnikiem, tj. z firmą Sevibus, jest 

korzystniejsza dla Gminy Czernica. Przewoźnik będzie czerpał swój dochód ze 

sprzedanych biletów, a gmina dopłaca do biletów ulgowych, kursów nierentownych. 



Ulgi mają uczniowie, emeryci, renciści i bezpłatne przejazdy  dla osób powyżej 70 

roku życia.  

Przez pierwsze dwa miesiące nowego roku dano czas, aby sprawdzid, jak komunikacja 

będzie funkcjonowad. Przez ten okres, od  pasażerów było dużo telefonów z 

uwagami, sugestiami, które w części zostały uwzględnione. 

Pozostały do rozstrzygnięcia następujące sprawy: 

a/ przyjęto błędne założenia, że linię 845 obsłużą autobusy średniej wielkości. 

Okazało się, że z braku miejsca, nie zabierały one wszystkich osób. Należy zmienid 

autobusy na duże; 

b/ przedłużenie kursu autobusu z Krzykowa do Chrząstawy. Autobus zabierał 

pasażerów tylko do Krzykowa, a dalej do Chrząstawy jechał pusty. By osoby nie 

musiały czekad ponad godzinę na następny autobus,  jest potrzeba, by ten kurs 

przedłużyd do Chrząstawy; 

c/ kursy autobusu do Ratowic. 

Koszt dopłaty Gminy do komunikacji, po uwzględnieniu w/w zmian, wyniesie  68.700 

zł miesięcznie. Natomiast, bez kursów do Ratowic wyniesie 66.900 zł miesięcznie. 

W trakcie dyskusji głos zabrali: 

- radna Sabina Jasioska – zaproponowała, aby wszystkie autobusy dojeżdżały do Placu 

Dominikaoskiego. By dojechad do centrum miasta z Pl. Grunwaldzkiego, należy 

wykupid bilet, a  jest to dodatkowy koszt dla pasażera. 

p. P. Golus poinformował, że pasażerowie nie zgłaszali takiego wniosku. Poza tym 

koszt dopłaty Gminy do komunikacji znacznie wzrośnie; 

- sołtys wsi Wojnowice p. Kamil Antas stwierdził, że Gmina nasza ma bardzo dobre 

warunki komunikacyjne. Częstotliwośd kursowania autobusów jest dobra. Zaznaczył, 

że Plac Grunwaldzki jest miejscem centralnym Wrocławia, można też nabyd bilet 

aglomeracyjny; 

- radna Katarzyna Moroz zaproponowała, aby utworzyd kursy dowożące osoby do 

pociągu w Czernicy. Pociągiem, do centrum miasta jedzie się 30 minut. 

 Komisje ustosunkowały się do wniosku, aby uwzględnid w dopłacie do 

komunikacji  zmianę autobusu linii 845 ze średniego na duży, przedłużenie kursu 

autobusu z Krzykowa do Chrząstawy, kursy autobusu do Ratowic i inne drobne 

zmiany w rozkładzie jazdy autobusów. Koszt dopłaty Gminy wynikający z umowy z 

przewoźnikiem wyniesie  68.700 zł miesięcznie. 

Za przyjęciem wniosku głosowało 8 radnych, przeciw – 3, 4 radnych wstrzymało się 

od głosu. 

4. Komisje zaopiniowały projekty uchwał w sprawie: 

1/ zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 

aktywności gospodarczej we wsiach Czernica i Ratowice, Gmina Czernica. 

Projekt uchwały przedstawił i omówił p. Arkadiusz Drajczyk – pracownik Urzędu 

Gminy ds. zagospodarowania przestrzennego. Poinformował, że projekt zmiany planu 

ustala nowe przeznaczenie terenów z dróg publicznych klasy dojazdowej na drogi 

wewnętrzne. 



Komisja Zagospodarowania Przestrzennego… Rady projekt powyższy zaopiniowała 

pozytywnie. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie wniesiono.  Został 

on zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie i stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

2/ zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego częśd 

działek nr 32,33 AM1 w obrębie Kamieniec Wrocławski, dla terenów komunikacji w 

zakresie ulicy Podhalaoskiej 

Projekt uchwały przedstawił i omówił p. Arkadiusz Drajczyk. Poinformował, że projekt 

zmiany planu ustala nowe przeznaczenie terenu, poprzez zmianę dotychczasowej 

funkcji. 

Projekt powyższy uzyskał pozytywną opinię Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego… Rady. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie wniesiono.  Został 

on zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie i stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

3/ zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej we wsi Dobrzykowice, gmina Czernica, dla terenu 

komunikacji w zakresie ulicy Cedrowej 

Projekt uchwały przedstawił i omówił p. Arkadiusz Drajczyk. Poinformował, że projekt 

zmiany planu ustala nowe przeznaczenie terenu, z drogi publicznej klasy dojazdowej 

na drogę wewnętrzną. 

Komisja Zagospodarowania Przestrzennego… Rady powyższy projekt zaopiniowała 

pozytywnie. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie wniesiono.  Został 

on zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie i stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

4/ uchylenia uchwał o przystąpienia do sporządzenia miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego oraz uchwał w sprawie zmiany załącznika 

graficznego w obrębie wsi Jeszkowice 

Projekt uchwały przedstawił i omówił p. Arkadiusz Drajczyk.  Stwierdził, że uchylenie 

wykazanych w projekcie uchwały uchwał uporządkuje sytuację planistyczną w 

Jeszkowicach. Po uchwaleniu nowego studium zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Czernica, łatwiej będzie przystąpid do sporządzenia nowych planów 

miejscowych. Wieś Jeszkowice jest specyficzną miejscowością. Występuje tu dużo 

gruntu kl. III i będzie problem z  jego odrolnieniem,  mieszkaocy wnieśli do planu 

bardzo dużo uwag. Podział miejscowości na sześd części, tj. północno-wschodnią, 

północno-zachodnią, południowo-wschodnią, południowo-zachodnią, wschodnią i 

zachodnią  ułatwi uchwalenie nowych planów. 

Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego… Rady poinformował, że  

uchylenie uchwał  porządkuje całą sytuację wsi Jeszkowice. Nie ma zmiany w 

obszarze planu, a podział sporządzono po granicach naturalnych.  Jest gro 

mieszkaoców, którzy czekają na plan, inni nie chcą uchwalad planu. Należy też 

uporządkowad sprawę dróg i zahamowad budowę na warunkach zabudowy, która 

wprowadza chaos w zagospodarowanie przestrzenne. 



Radna Sabina Jasioska i Katarzyna Moroz  zwróciły uwagę, aby w planach 

miejscowych wsi Jeszkowice zabudowywad tereny przy ciągach komunikacyjnych, a 

resztę gruntu przeznaczyd jako grunt rolny. Radzie Gminy przedstawid, przez 

projektanta planu, koncepcję miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

całej wsi Jeszkowice. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady.  Pozytywnie projekt uchwały 

zaopiniowało 13 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu – stanowi on zał. nr 5 do 

protokołu. 

5/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego we wsi Jeszkowice południowy-wschód, gmina Czernica 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady.  Pozytywnie projekt uchwały 

zaopiniowało 13 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu – stanowi on zał. nr 6 do 

protokołu. 

6/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego we wsi Jeszkowice południowy-zachód, gmina Czernica 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady.  Pozytywnie projekt uchwały 

zaopiniowało 13 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu – stanowi on zał. nr 7 do 

protokołu. 

7/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego we wsi Jeszkowice północny-wschód, gmina Czernica 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady.  Pozytywnie projekt uchwały 

zaopiniowało 13 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu – stanowi on zał. nr 8 do 

protokołu. 

8/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego we wsi Jeszkowice północny-zachód, gmina Czernica 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady.  Pozytywnie projekt uchwały 

zaopiniowało 13 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu – stanowi on zał. nr 9 do 

protokołu. 

9/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego we wsi Jeszkowice wschód, gmina Czernica 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady.  Pozytywnie projekt uchwały 

zaopiniowało 13 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu – stanowi on zał. nr 10 

do protokołu. 

10/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego we wsi Jeszkowice wschód, gmina Czernica 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady.  Pozytywnie projekt uchwały 

zaopiniowało 13 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu – stanowi on zał. nr 11 

do protokołu. 

5. Komisje zapoznały się z informacją na temat funkcjonowania Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Czernicy. 

p. Maria Kozakiewicz – główny specjalista ds. oświaty poinformowała, że od 1 marca 

rekrutację do Przedszkola przy ul. Wrocławskiej w Czernicy będzie prowadziła p. 

Jolanta Sobczuk, a przy ul. św. Brata Alberta – p. Małgorzata Skoczylas. Regulaminy 



rekrutacji są podane na stronie internetowej Szkoły Podstawowej i Przedszkola w 

Czernicy.  

Po przeprowadzonej dyskusji z dyrektorami placówek oświatowych Gminy 

stwierdzono, że najlepszym rozwiązaniem dla dzieci będzie, gdy 3-4 latki zostaną w 

przedszkolu przy ul. Wrocławskiej. Jest tu stołówka i posiłki dostosowane do dzieci 

młodszych, brak dzwonków  ( dzieci śpią ).  Dzieci 5-6 letnie będą uczęszczad do 

przedszkola przy ul. Św. Brata Alberta. Jest tu zbudowany osobny blok, wydzielony od 

dzieci starszych  drugim  wejściem. Dzieci 5 – letnie odbędą tu roczne przygotowanie 

szkolne i będzie się im łatwiej dostosowad do warunków szkolnych. Dla 6-latków od 

września jest obowiązek szkolny.  

Ostatecznie, sprawy organizacyjne Zespołu rozwiążą dyrektorzy Zespołu, by stworzyd 

jak najlepsze warunki dla dzieci.  

Należy stwierdzid, iż rozwiązanie powyższe będzie również korzystne dla rodziców, bo 

stołówka przy Gimnazjum w Czernicy obsłuży dzieci 5-6 letnie i nie musi byd drogiego 

cateringu. 

p. M. Kozakiewicz poinformowała, że konkurs na dyrektora Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Czernicy odbędzie się w miesiącu kwietniu br., by nowy dyrektor 

mógł uczestniczyd w przygotowywaniu arkuszy organizacyjnych Zespołu. 

Dyrektor Zespołu, po uzyskaniu opinii rady pedagogicznej, powoła wicedyrektora 

Szkoły Podstawowej  i wicedyrektora Przedszkola w Czernicy. 

6. W sprawach różnych podjęto następujące tematy: 

1/ Komisje postanowiły przeznaczyd 16.000 zł, z promocji gminy, na dwa koncerty, 

które odbędą się na terenie Gminy. 

Pozytywnie, do powyższego, ustosunkowało się 11 radnych, 4 radnych wstrzymało się 

od głosu. 

2/ radna Anna Jezierska odczytała pismo rodziców dzieci z Gajkowa, które dojeżdżają 

gimbusem do Szkoły Podstawowej w Kamieocu Wr. Ich zdaniem, miały miejsce 

zdarzenia, że kierowca gimbusa nie przywiózł dzieci do Gajkowa, nie zabierał też 

wszystkich dzieci dojeżdżających do szkoły itp. 

p. M. Kozakiewicz rozpozna dokładnie sprawę i wyjaśni na najbliższym posiedzeniu 

Komisji Oświaty. 

3/ radna Anna Andrusyn przypomniała o wniosku w sprawie utworzenia m.in. 

świetlicy środowiskowej we wsi Chrząstawa Wlk. 

p. Halina Kogut – pełnomocnik Wójta Gminy ds. profilaktyki poinformowała, że 

rozważy sytuację utworzenia świetlicy środowiskowej w Chrząstawie Wlk. Jest tu 

spora grupa dzieci z rodzin z problemami alkoholowymi, która wymaga pomocy. 

Obecnie, jest w trakcie robienia audytu, który wykaże zapotrzebowanie na zakres 

profilaktyki i działania z tym związane. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Rady  stwierdziła, iż obecnie świetlice 

środowiskowe  funkcjonują nie najlepiej. Podczas objazdowego posiedzenia Komisji 

stwierdzono w świetlicach  bardzo niską frekwencję, brak współpracy ze szkołą itp. 



Radna Katarzyna Moroz zaznaczyła, aby dobrze wykorzystad środki przeznaczone na  

profilaktykę alkoholową, by jak najwięcej dzieci z terenu Gminy mogło skorzystad z 

prowadzonych zajęd. 

Wójt Gminy zaproponował, by pomocą objąd dzieci z rodzin, gdzie występuje 

przemoc. 

4/ radna Katarzyna Moroz zapytała o sprawę przejęcia przez Gminę Czernica 

oświetlenia obwodnicy wschodniej w Łanach. 

Sekretarz Gminy wyjaśnił, że Dolnośląski Zarząd Dróg i Kolei dostarczył dokumenty, 

które zostały przekazane do TAURON-u. Umowa na dostawę energii na oświetlenie 

obwodnicy zostanie podpisana w najbliższym czasie. 

Ponadto, Wójt Gminy poinformował, że na temat rzekomego braku chęci, ze strony 

Gminy Czernica, przejęcia oświetlenia obwodnicy, ukazało się dużo artykułów. 

Wyjaśnialiśmy, iż muszą byd w tej sprawie spełnione odpowiednie warunki, by Gmina 

mogła przejąd oświetlenie. Po burzy medialnej, z Wójtem Gminy, skontaktował się 

Dyrektor DZDiK we Wrocławiu, który znalazł przyczyny opóźnieo w przygotowaniu 

dokumentów i podjął skuteczne działania. W piątek, do Urzędu Gminy, została  

dostarczona dokumentacja.  

Z braku dostatecznych środków na oświetlenie dróg, do Energetyki zostało 

wystosowane pismo, o wyłączanie oświetlenia ulicznego na terenie Gminy w 

określonych godzinach. 

5/ radny Jerzy Misztal wysunął wniosek, aby upoważnid Wójta Gminy do rozmów w 

sprawie dofinansowania dokooczenia budowy chodników przy drodze wojewódzkiej 

w Czernicy, Jeszkowicach i Kamieocu Wr. Według jego rozeznania, na ten cel, w roku 

bieżącym i przyszłym, Urząd Marszałkowski dysponuje dużymi środkami. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że dofinansowanie do budowy chodników wynosi 50% wartości 

inwestycji. Przy drodze wojewódzkiej są chodniki po jednej stronie ulicy, a przy 

bardzo ruchliwej drodze powiatowej brak chodników. 

Na powyższy temat można dyskutowad, gdyby Gmina posiadała wolne środki. 

6/ radny Piotr Zakręta zaproponował, by zacząd modernizowad stare uliczne 

oświetlenie rtęciowe i założyd lampy nowoczesne. Można  w ten sposób zaoszczędzid 

na oświetleniu znaczne środki. Na ten cel przeznaczyd pewną pulę pieniędzy. 

p. Wójt zaproponował, aby do tego tematu  wrócid po przeprowadzonych 

przetargach na planowaną budowę oświetlenia ulic. Na ten cel jest przeznaczone w 

budżecie 840.000 zł; będzie też dotacja z Urzędu Marszałkowskiego.  Gdy  będzie 

wiadomo, ile środków  zaoszczędzi się w budżecie, można przeznaczyd pewną pulę 

pieniędzy na modernizację oświetlenia. 

7/ radna Wiesława Wolska wystąpiła w wnioskiem, aby wystosowad do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich pismo w sprawie naprawy nawierzchni drogi wojewódzkiej na terenie 

Gminy Czernica. Po zimie, na nawierzchni drogi,  pojawiła się duża ilośd dziur. 

p. Wójt wyjaśnił, że takie pismo zostało już wystosowane. 

Radna poinformowała również, iż półtora tygodnia temu, w budynku Policji i świetlicy 

środowiskowej w Kamieocu Wr. zabrakło oleju opałowego i dogrzewano się piecami 



elektrycznymi  – więcej taka sytuacja nie może się powtórzyd. Zapytała, kto jest 

odpowiedzialny do zaistniałą sytuację? 

p. Piotr Golus wyjaśnił, iż  za dostawę oleju opałowego odpowiada p. Lilianna 

Śliwowska. Gdy jest zgłoszenie, w tym samym dniu, olej jest dostarczany. Nie 

zgłoszono w porę braku oleju. 

8/ radna Katarzyna Moroz zapytała, czy jest możliwośd złożenia wniosku do Urzędu 

Marszałkowskiego o dofinansowanie wyposażenia świetlicy w Wojnowicach. 

Sołectwo, w ramach funduszu sołeckiego posiada na ten cel środki w wysokości 

12.000 zł (jako wkład własny). Zapytała również, jakie wnioski o dofinansowanie 

złożono w Urzędzie Marszałkowskim, bądź zostaną złożone? 

p. P. Golus poinformował, że opracowany jest wniosek na doposażenie placu zabaw 

dla Krzykowa, Chrząstawy Wielkiej i Nadolic Małych. Ogółem, zamówienie wynosi 

59.000 zł. Można uzyskad dofinansowanie w wysokości 50% wartości zadania, jednak 

nie więcej niż 30.000 zł. Do Urzędu Marszałkowskiego, w chwili obecnej, można 

złożyd tylko jeden wniosek. Na drugie półrocze br. jest możliwośd  składania 

wniosków w ilości nieograniczonej. Na poszczególne wsie można składad po dwa 

wnioski plus do LGD. Jest więc czas na dokonanie analiz potrzeb i przygotowanie  

dokumentacji. 

W tej chwili możliwe jest przygotowanie wniosków na: 

- budowę boiska do koszykówki w Gajkowie. Koszt budowy szacowany jest na 80.000 

zł, można uzyskad dofinansowanie do 80% wartości zadania. 

- wykonanie płyty boiska w Chrząstawie Wielkiej. Koszt inwestycji wyniesie ok. 60-70 

tyś. zł. Na płytę boiska trzeba nawieźd 20 cm warstwę humusu. 

p. P. Golus poinformował, że można też wystąpid z wnioskiem o dofinansowanie na 

inne zadania, np. na budowę parkingów przy Szkole Podstawowej w Ratowicach o 

pow. 500 m2 (koszt wyniesie ok. 60-70 tyś. zł) i przy świetlicy w Jeszkowicach. 

Radni zgłosili inne propozycje: 

- Katarzyna Moroz zapytała, gdzie zaangażowad 12.000 zł jako wkład własny , by je 

zwiększyd  na urządzenie świetlicy wiejskiej w Wojnowicach. 

p. P. Golus wyjaśnił, że rozezna tę sprawę. 

- sołtys wsi Dobrzykowice  zaproponował, że można wystąpid z wnioskiem o 

dofinansowanie parkingu przy szkole w Dobrzykowicach. 

Poinformował również o braku oświetlenia  ul. Południowej. Mieszkaocy Dobrzykowic 

przychodzą „po omacku” płacid podatek do sołtysa i brak świetlenia jest dla nich  

dużą uciążliwością.  Koszt zamontowania 2 lamp solarnych  wyniósłby ok. 10.000 zł. 

Ponadto, radni zwrócili uwagę na uwzględnienie we wniosku następujących 

inwestycji:  

- radny Jerzy Misztal -  wykonanie parkingu przy szkole w Kamieocu Wr.. 

- radny Piotr Zakręta -  wykonanie parkingu przy cmentarzu komunalnym w 

Wojnowicach i placu zabaw w Jeszkowicach 

- radna Halina Popiołek – budowę  boiska w Dobrzykowicach. 

- radna Katarzyna Moroz - wykonanie parkingu przy świetlicy wiejskiej w 

Wojnowicach. 



Wójt Gminy uświadomił radnym, iż Gmina będzie mogła prawdopodobnie zgłosid 2 

wnioski i pozyskad 100.000 zł. Jeden wniosek może zgłosid stowarzyszenie. 

Gdy będzie uściślona przez Urząd Marszałkowski kwota jaką można pozyskad, 

powyższe propozycje zostaną przekazane do decyzji  Rady. 

p. P. Golus poinformował, że należy przeznaczyd pewne środki na budowę świetlicy w 

Nadolicach Małych. Do 2013 r. powinno się przeprowadzid pewne prace budowlane z 

racji przejęcia przez Gminę działki pod świetlicę od Agencji Nieruchomości Rolnych. 

Na aktualizację dokumentacji, tj. mapy do celów projektowych, kosztorysu 

inwestorskiego potrzebne będzie  15.000 zł. Ważne jest, by było pozwolenie na 

budowę. 

9/ p. Skarbnik poinformowała, że Gmina Czernica otrzymała dodatkowo 90.000 zł 

subwencji oświatowej. 

7. Na tym Przewodniczący Rady zamknął obrady Komisji. 

 

                                                                              Protokołowała 

                                                                            Barbara  Listwan 

 

 


